
 

 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
 
 
Datum: 26 augustus 2022 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Timo Pauw (fractie: PRO Sliedrecht)  
 
 
Onderwerp: Dupont Chemours 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden 
aan de steller. 
 
Toelichting:  
Op 3 augustus stelde wij technische vragen gesteld over een artikel in AD/De Dordtenaar aangaande 
Dupont-Chemours. Twee van onze vragen deed u af met het antwoord “niet technisch”.  In afwachting of 
beantwoording dan via artikel 39 ging plaats vinden hebben wij tot onze grote teleurstelling kennis 
genomen van het feit dat dit niet zo is. 
 
Daarom stellen wij daarom deze vraag nogmaals.   
 

Stellingname 
 
Het college van B&W van Dordrecht schrijft "Voor het dossier DuPont en Chemours richten we ons 
op het zoveel mogelijk terugdringen van de uitstoot van schadelijke stoffen en het ontwikkelen van 
kennis over deze stoffen. Waar dat zinvol is doen we dat door het uitvoeren van (aanvullende) 
onderzoeken en voor zover noodzakelijk het aanpakken van de gevolgen van het vrijkomen van 
schadelijke stoffen. Dit doen we in het belang van een gezonde leefomgeving voor onze inwoners 
en het voorkómen van dit soort situaties in de toekomst" 
 
3.. Deelt u deze mening ? 
 
4. Indien dit zo is graag een uitleg wat wij moeten lezen bij de uitleg "van dit soort situaties" welke 
worden hiermee bedoeld. 

 
Bij voorbaat dank voor uw antwoord(en). 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Timo Pauw 
Raadslid PRO Sliedrecht 
 
 

 


